
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 7 de setembre de 2016 
Inici:  21:05 h 
Fi: 22:45 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
  

Carme Luis Puig  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Rosa Pizarro Gómez  AMPA Escola Montnegre 
Lluís Prat Pineda  Club Esportiu La Batllòria 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteixen a la reunió la Sra. Montse Márquez, en representació del grup municipal del 
PSC. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Tancament del carrer Major 
3. Torn obert de paraula 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 2 de juny de 2016 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Tancament del carrer Major 
 
Pren la paraula la Sra. Martín per explicar que s’ha parlat amb els veïns sobre la proposta de 
tancament del carrer Major, tot i que encara en falta algun. 
 



 

 

S’han exposat les propostes, de les quals la més viable seria col·locar 2 pilones fixes, que es 
puguin treure en moments puntuals i una de mòbil a l’alçada del pas de zebra, davant del forn 
de pa.  
 
Sembla ser, però, que amb aquesta proposta hi ha algun veí que tindria dificultats per accedir 
al seu garatge.  
 
Després d’un petit debat sobre les propostes possibles, es proposa de traslladar a la ciutadania 
les 3 propostes de tancament (sempre, només caps de setmana i festius, i no tancar) i 
sotmetre-ho a referèndum.  
 
També cal tenir en compte que caldrà traslladar la proposta escollida a la Policia Local perquè 
en confirmi la viabilitat.  
 
La Sra. Luis pregunta si els comerciants estan d’acord amb aquest tancament. 
 
El Sr, Jovellar planteja que la opció de tancar només caps de setmana no sembla massa 
viable. Qui tancarà ? 
 
La Sra. Martín planteja que ho pot fer l’agent cívic. 
 
La Sra. presidenta demana als membres de la Permanent que elaborin una proposta de cartell 
informatiu, tríptic, etc, la butlleta de votació i que proposin una data per fer el referèndum o 
consulta a la ciutadania. 
 
 
3. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Martín pregunta si hi ha la possibilitat de fer classes de Pilates o similar a La Batllòria, a 
un preu reduït. Fins ara, hi havia una noia que feia classes voluntàriament, sense cobrar, però 
ha plegat.  
 
També comenta que caldria envernissar els bancs del Parc de la A, que estant molt malmesos i 
valorar la possibilitat de fer un caminent pavimentat d’accés al parc 
 
El Sr. Ridorsa comenta que el voral del costat de l’Autopista està ple de forats i que hi ha 
moltes rajoles malmeses a la Plaça. També pregunta què va passar amb la “batalla de gallos” ?  
 
La Sra. presidenta explica que una veïna molt enfadada va sortir al carrer dient que si es feia 
l’activitat al Safareig la liaria. Els nois, per no entrar en conflicte, van demanar un canvi 
d’ubicació i se’ls va permetre de fer la “batalla de gallos” a la Unió Batllorienca. 
 
El Sr. Prat apunta que a la zona dels safarejos hi continua havent molts aldarulls.  
 
El Sr. Jovellar afegeix que certament hi ha un conflicte seriós en aquell espai. 
 
La Sra. Luis es queixa de la poda d’arbrat. Diu que cal podar més els arbres de la Ctra. Vella 
perquè no ocasionin tantes molèsties al veïnat. 
 



 

 

La Sra. Pizarro comenta que just davant l’entrada de l’Escola hi ha un arbre que molesta i que 
representa un perill. Algú hi pot prendre mal, per això caldria fer-hi alguna cosa. 
 
El Sr. Jovellar proposa de traslladar la fira al Parc de la A i la Sra. Pizarro comenta que ho 
exposarà a la propera reunió de la Comissió de festes perquè es tingui en consideració. 
 
També apunta que caldria incentivar les entitats perquè participin més activament a l’hora 
d’organitzar la Festa Major i aconseguir així una festa de més qualitat. 
 
La Sra. presidenta comenta que certament cal buscar més implicació, no només de les entitats 
sinó de tota la ciutadania i posa com a exemple la poca acollida que van tenir les actuacions 
programades dins el cicle “Què passa a la plaça”. 
 
La Sra. Pizarro diu que també és necessària més informació i fer-la arribar a tothom. Tot seguit, 
pregunta de qui és el material guardat dins el local de Royal Park i si està previst donar-li algun 
ús a aquest espai. 
 
El Sr. Jovellar pregunta com està el tema del camp de futbol, perquè en una recent trobada 
amb el regidor d’Esports, aquest li va comentar que finalment el camp es faria amb dues fases, 
primer el camp i després els vestidors, per un tema de pressupost.   
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:45 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


